

2019 年 4 月香港青少年高爾夫球訓練課程技術考試

為使學員更了解自己的高爾夫球技術及提升自己的高爾夫球水平，AGA 將於 4 月 05 日及 19 日舉行獲得 AGTF 澳洲高爾夫球教師協會認可之青少年高爾夫球技術評估。考試詳情如下：

日期：2019 年 04 月 05 日 (星期五) 及 04 月 19 日 (星期五)

級別	考試資格	4 月 5 日 (星期五) 考試時間	4 月 19 日 (星期五) 考試時間
1A & 1B	已上常規課程 16 星期	i. 11:30 ii. 17:00	iii. 11:30 iv. 17:00
1C	已考獲 Level 1B	i. 14:00	ii. 14:00
2A	已考獲 Level 1C	i. 15:00	ii. 15:00
2B	已考獲 Level 2A	i. 15:00	ii. 15:00
2C	已考獲 Level 2B	i. 15:00	ii. 15:00
3A, 3B, 3C(筆試)	已考獲 Level 2C	i. 14:30 ii. 1800	iii. 14:30 iv. 1800
3A, 3B, 3C (實地考試)	參與香港青少年高爾夫球 季度賽 2019		
4, 5, 6, 7	學生須參加兩天高爾夫球訓練營和 18 洞比賽中成績低於以下桿數。詳情如下： 第四級：合格者為一場 18 洞比賽中成績低於 98 桿數。 第五級：合格者為兩場 18 洞比賽中成績低於 90 桿數。 第六級：合格者為兩場 18 洞比賽中成績低於 85 桿數。 第七級：合格者為兩場 18 洞比賽中成績低於 80 桿數。		

地點：	九龍奧海城一期二樓 Golf Waterfall Driving Range.
考試資格：	學生需報讀常規課程 16 個星期或以上，並取得前一個評估之合格成績。
報名方法：	學生需填妥考試報名表格，並於 3 月 28 日(星期五)19:00 前 交回 AGA 接待處。 參加常規課程的同學：1A 及 1B: \$150, 1C 及 1C 以上: \$100。3A, 3B 及 3C: \$200 (比賽費用及詳情請參閱有關海報)。考試費用只收取現金或支票，支票抬頭請寫“ Australian Golf Academy (AGA) & Management Company Limited”。
考試費用：	
注意事項：	一經報名，我們不會對個別學生再作通知，請各家長及學生準時出席； 缺席或遲到者，一概當作自動棄權而不會獲安排重考及退款。

查詢電話：2271 4953/6933 8068 電郵：enquiry@juniorgolf.com.hk 傳真：2875 5175

學員請準時於 Driving Range 二樓集合，如學員考試當日遲到或缺席(除天氣理由)，均會被當作自動棄權論，AGA 及教練將不會安排個別補考及讓學員中途插入考試。

下次考試日期: 2019 年 08 月

Hong Kong Junior Golf training program April 2019 Skill Test

In order to let our students understand how much they have been improved in golf, Skill test is now organized on the 05th & 19th April, 2019. AGA skill test is the only test recognized by the Australian Golf Teachers Federation (AGTF). Details are as follow:

Date: 05th April (Friday) & 19th April (Friday), 2019

Level	Eligibility	05 th Apr (Fri)	19 th Apr (Fri)
1A & 1B	Joined Regular course 16 hours	i. 11:30 ii. 17:00	iii. 11:30 iv. 17:00
1C	Passed Level 1B	i. 14:00	ii. 14:00
2A	Passed Level 1C	i. 15:00	ii. 15:00
2B	Passed Level 2A	i. 15:00	ii. 15:00
2C	Passed Level 2B	i. 15:00	ii. 15:00
3A, 3B, 3C (Written test)	Passed Level 2C	i. 14:30 ii. 18c00	iii. 14:30 iv. 1800
3A, 3B, 3C (On-Course test)	Participate in AGA's Golf Tournament 2019		
4, 5, 6, 7 (On-course test)	Playing ability test applied for Level 4, 5, 6, 7. Students can join the competition and need to submit a score card lower than the defined score to pass the test. Level 4: One Round of 18-holes scored lower than 98 Level 5: Two Round of 18-holes scored under 90 Level 6: Two Round of 18-holes scored under 85 Level 7: Two Round of 18-holes scored under 80		

Location :	Golf Waterfall Driving Range, 2/F, Olympian City One, Kowloon
Eligibility :	Students who joined our regular program more than 16 hours.
Enrollment Method :	Please fill the application form and return with fees to the AGA counter on or before 19:00, 28th March 2019 (Friday) .
Fees:	Students who joined regular program : 1A & 1B: \$150, 1C or 1C above: \$100. 3A, 3B 及 3C: \$200(For the participation fee for tournament, please refer related poster). Cash or cheque only, if paid by cheque, please make it payable to "Australian Golf Academy (AGA) & Management Company Limited" .
Note:	Please be punctual on the skill test day, no further skill test & refund would be organized for candidates who did not show up or late for the test.

Enquiry and enrollment : **Email:** enquiry@juniorgolf.com.hk

Tel: 2271 4953/6933 8068 Fax No.: 2875 5175

No makeup arrangement & refund for candidates who were late or did not show up (Except weather conditions)

Next Skill Test Date: August, 2019

報名表格 / Application Form

姓名 Name : _____ 年齡 Age : _____

證書的姓名 Please write down the name you wish to be put on the certificate:

是否 AGA 現有學員 AGA Existing Student: 是 YES 否 NO

是否 AGA 暑期訓練學員 AGA Summer Student: 是 YES 否 NO

電郵 Email Address : _____

家長姓名 Parent's Name : _____ 聯絡電話 Contact No. : _____

請選擇下列一個時段 Please choose one session:

Level	4月5日(星期五) 5 th April (Friday)	4月19日(星期五) 15 th April (Friday)
1A,1B	<input type="checkbox"/> 11:30 <input type="checkbox"/> 17:00	<input type="checkbox"/> 11:30 <input type="checkbox"/> 17:00
1C	<input type="checkbox"/> 14:00	<input type="checkbox"/> 14:00
2A	<input type="checkbox"/> 15:00	<input type="checkbox"/> 15:00
2B	<input type="checkbox"/> 15:00	<input type="checkbox"/> 15:00
2C	<input type="checkbox"/> 15:00	<input type="checkbox"/> 15:00
3A, 3B, 3C (筆試 Written Test)	<input type="checkbox"/> 14:30 <input type="checkbox"/> 18:00	<input type="checkbox"/> 14:30 <input type="checkbox"/> 18:00
3A, 3B, 3C , 4, 5, 6, 7 (實地考試 On-Course Test)	<input type="checkbox"/> AGA's Golf Tournament 2019 香港青少年高爾夫球季度賽 2019	

聲明 Declaration:

一經報名, 所繳費恕不退還。缺席或遲到者, 恕不安排補考或退款。若閣下於本課程中有任何財物損失或受傷, Waterfall Sport & Wellness及澳洲高爾夫球學院(AGA) 概不負責。

No refund would be allowed once payment is made. No makeup examination or refund will be provided for absentee. Waterfall Sport & Wellness and Australian Golf Academy (AGA) would not responsible for loss of any property or injury during and after the lesson.

申請人簽署 Applicant's Signature: _____

申請日期 Date of application: _____

<<< 內部職員使用 For internal use only >>>

繳費日期 : _____ 繳費金額 : _____ (Free) (CASH / CHEQUE) 經手人 : _____